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Econoom Bas Jacobs (Erasmus Universiteit Rotterdam) heeft furieus gereageerd op uitspraken van minister
van Financiën Jan Kees de Jager (CDA). De minister gaf deze week aan dat sleutelen aan de
hypotheekrenteaftrek wat hem betreft taboe is, mede omdat het een lastenverzwaring zou zijn. 

"Ik word doodmoe van dit soort geleuter van politici", aldus Jacobs vandaag in De Kijker Aan Zet (RTL Z). "Er is
een enorme opgave in de overheidsfinanciën van bijna 30 miljard euro. Dan schiet het helemaal niet op als
politici om de haverklap zeggen dat ze bepaalde maatregelen niet willen. Uiteindelijk zal er dan niets
gebeuren."

De hoogleraar overheidsfinanciën maakt zich kwaad over het feit dat er veel geld rondgepompt wordt op de
koopwoningenmarkt.

Jacobs: "Per jaar kost de fiscale behandeling van woningen netto ongeveer 15 miljard euro. Dan gaat het niet
alleen om de hypotheekrenteaftrek, maar ook de gemiste belastinginkomsten omdat sparen in het eigen huis
niet belast is, minus de overdrachtsbelasting en de fiscale bijtelling van het eigen huis. Ik vind het belachelijk
dat wij een staatssubsidie hebben op eigen woningbezit."

De econoom beweert tevens dat de hypotheekrenteaftrek het eigen woningbezit niet bevordert en dat andere
belastingen kunstmatig hoog zijn om de hypotheekrenteaftrek te kunnen financieren. Ook zou de aftrek vooral
terecht komen bij hoge inkomens.

"Het is echt van de zotte dat één van de meest krankzinnige maatregelen van ons belastingsysteem nu als
politiek taboe wordt voorzien door de minister van Financiën", aldus een boze Jacobs. Mede door de
hypotheekrenteaftrek hebben Nederlanders de hoogste hypotheekschulden ter wereld.

Bekijk hier de volledige uitzending van De Kijker Aan Zet met economen Bas Jacobs en Mathijs Bouman.
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